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T5ne? odpoledne bylo svoleno kolegium děkana«Eoban 

Dškanom zvolen prof. ¡Cíl)r Jaroslav Mysliveček DrSe 
Prod Skaný prof a MÜDr Eugen Vemovs^f v?S 

IffiDr 
dec, SJUDr BNDr 

jednání„. . „ ,. I 
novým děkanem prof, MITE* tfercslavsm Myslivečkem ŤRS 

dalších stránkách plátků flÉH 



m. _ Jel, 

programového prohlášení kandidátu na funkci děkana 

ové kolegium by chtělo, bude-li zvoleno, zajistit na fakultě pře 
" vším demokratické principy a pocity vzájemné důvěry, 
íceme do důsledků hájit svobodu vědeckého bádání i učení. Tro 
cíle považujeme za nutné vypracovat noný statut fakulty, v n«' 

* byly pevně zakotveny demokratické prinipy. Při reorganizaci 
. "V «r% * • 

O ~ 
r ké rady chceme zajistit daleko významnější účast všech učr. . 
\ých skupin i studentů• Považujeme za nutné urychleně odstr y i í—-"i "i 1 L̂ ii L 

-j * 
«-c iskriminaci některých zasloužilých učitelů fakulty, která doruč 
trvá, tím, že se zasadíme o jeich jmenování do vědecko- : 
:ých hodností se zpětnou platností„ 
ku d jde o studující a studentské otázky, považujeme za prvořad 

• i ~ • -h __ __ B H I ̂H fl 11*11 m Bffr̂̂̂ »̂— —' " 

Ol vypracovat nová studijní programy, jež by přihlížely k podt. 
:ickým požadavkům kateder,i k fysiologickým schopnostem poslu--
ů. Chtěli bychom zaruči t co-nejširší účast studentů v říze-- x ° \L> 

r 

. záležitostí , jeř slouží jejich sociálnímu prospěchu, tj. uby-
ování, samospráva kolejí a pdd, 

Tové vedéní fakulty nemůže pustit ze zřetele plánovanou výstavbu 
;kulty a fakultní nemocnice. I v dosavadních zařízeních bude však 

* 1 itno zabezpečit modernisaci prostorů» Neméně důležitý je po 2 ad a 
*ck na zvýšení kulturnosti našeho pracovního prostředí. 
atěli bychom se pokusit zavést skutečně vědecké hodnocení pode-

f -s rSl* * C * ^ 

^ického procesu. Jsme -si při' tom vědomi, že úroveň pedagogiky 
naší fakultě má četné nedostatky, na něž studenti oprévr.v iě 

i|*ij • . i • i' '^r ^^ rr • * f ^ » — 

poukazují. Chceme se vyhnout rozhodování od zeleného stolu - i 
.:nat řešenou problematiku přímým stykem na jednotlivých úrť vx" 

. . L vJ jc třeba zvýšit autoritu fakulty• Chceme pro tento po í . i 
• + rr ~ jčinit konkrétní opatření v tom, že projednáme význam fakult,} 

» * \ ~ ' * . • ( ^ t i f T 4 a «9 

odpovědn/mi místy města "a kraje a budeme vyžadovat zlepšení pod 
•C «• . . ^ * • l i • - ' • V y* MNÍ • ^ -f-r - * * * % * r v 7 fl -Jr* • ST í • * » ^ " H1 ' í** " m ' " ' 9 * , 

nek prosamostatnou práci fakulty i pro hmotné zabezpečení jojíc 
m i > ^ 

pracovníků, "uděme rovněž vehementně prosazovat zvýšeni vaznosti 
• - * 

-lzeňské fakulty ve svazku ICařlovy university. 
"ľtôli bychom podniknout i kroky k tomu,' aby fakulta nabyla ch - -

• • • » ^ •* • • * C 1 • t J * * " ^ * • * ® * w t • • r s * i ~ ^ . — v ^ ^ * ^ % f | * 5 F " * H 

rkter určitého společenského střediska* 
" konec dovolte jednu prosbu;osobní. Kdybych byl zvolen a byl po 

^ J*" « r * ' * —J 1 • II m- U _ . m IV ** _ m • JĚ ' ̂B y s «1 9 Jř JT » % _ ' f 

-'.aveil ně^dj při výkonu své funkce ořed úkol, který by se nesróv 
5. val s nyá přesvědčením a s niym svedomím, pro š in • abyste refe 

A • * % H — M t tv f I •• * m * 'í * * gy •-* ::ánili -své funkce se vzdát. 
^n..red.: vydání vc zkrácené úprave* 
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Několik názorů love • .o iekana na vztah studentů a pedagogů, f 

podíl studentů nap. 'arci a řízení fakulty,vztah k SM,stanovisko 
- politickým událost rna nový vysokoškolsky zákon a na vydával 
studentských časopisů. 

Ve vztahu studentů a pedagogů se dá změnit mnoho.Jsme menší f 
fakulta a to znamená plus.je možno navázat kontakty bližší a 

% 

•>// v a^ai • 
t?3yl bych rád,kdyby se studenti podíleli na práci kolegia a to 

.ejen formálně• "JToní možně,aby byl student zvolen za člena ko-
legia,ale přál bych si,aby studenti docházeli do vědecké rady pr 

videlne<,Budu vř^-straně podporovat diskusi na jakékoliv téma* 
" udenti by se ml'li víc zapojit do vědecké práce. Na naší fakul-

je více "možností, žel zůstávají nevyužité, 
tahům mezi studenty a jejich učiteli by prospěla diskuse nejon 
témata odborná,ale i všeobecná,týkající se otázek života. 

A 

3 se týká změny studijního plánu, je bezpochyby nutná.Ka podrob 
A 

:"ti nemáme čas /nyní/, ale ve stručnosti : musí být dosaženo 
• ;.ladu mezi pedagogickými záměry a možnostmi studentů. Kapr«: 
problematika 5.a6. ročníku vyžadovala určité změny,které již by-
• částeSne- realizovány. 
emozře j iě jsoudány určité počty hodin,s určitou tolerancí , ~ d e 
tore nemůžeme měnit. Budeme se snažit , po patřičné kozultaci 
• studenty a rozumném kompromisu, najít optimum. Nepřipustím; 

se studijní plán schvaloval bez studentů. 
Jsem čestným členem Spolku mediků a doslova fandím snaha- :tu 

9.-11ů o seberealisaci a uplatnění se. 
# 

"čkarská fakulta není jenom pedagogickou a vědeckou základnou- • 
soka akola soustředuje kvalifikované odborníky a z tohoto c/~ 

-oC.u by se názory akademické obce měly brát v úvahu i při pěli-
\ j " i ticléélä cif :.í . 

\ iestč uár slov o pripravované n vysokoškolském zákonu : to-KJ JL .1 X *J 

;.o nové vydání by melo vyjadřovat maximum požadavků,které jsou 
-lámy z akčního programu UK,tj. sloboda v bádání, výměna zkuše-
?• tí /i se zahraničím/, a naprostá demokracie. 
hledem k naprosté demokracii mají studenti právo na svou tribu 
u 3 možnost vyjádření formou vlastních časopisů. Snahy studentů 
tomto směru budu všestranně podporovat» 



^ íHM* inMi «tófí a W I M M M * s m m m w m ^ m v * 

U i ^ - =. -vi- v f ' . r T E TĽ ' ' " i , * , í v U r L J . ... . 9 J . >. J D r , ' i 

Jr_ Š S- i £ ̂ _ 5 Í 

i . 
Erlv? se z lesa volá,tak tam ihned vlítnil 

2- i5P_0PATľCri 

ľ. ději s? dvakrát obuj než jednou zhreš! 
™. FROJEgALj Sfr.; ; '' 

Každá dobrá kolegyně za Tebou i přes vrátnici skočí! 
H ® SUPERSÁMC P! 

Propůjčené dívce nedívej se na nohy! 
5, P 0 Piď IC5 

Keřikej hop,dokud k tomu někohj nemáš! 
6. PRO ŠOLCE 

MM̂bv «̂ÄP 

• 

Kclá jinému dívku bere,sám nese následky! 

Koutek^jpro^žen^! 

c ¿»1 - Žena má vždy pravdu 
á>2 - Nemá-li žena pravdu - pMí §1 

. Je-li muž pod pantoflem ~ nic se neděje, je-li žena pod 7'jžzt 

to nedozírné následky. 

, Laská je jako řemeslo,vždy se cit musí doplnit techrľkotu 

o l i x 
. li redakce trpí již delší d )bu corobou zvanou "spavka" d^nfáre 

v dohledné době uzdraví. 
ž delší dobu se nestal v Kufru žádný malér - žádáme tímto P\T.. 

.:eniře,aby/tomuto učinili přítrž. 

r zdíme STOP pohon doc-nází 3T0P musíme doplnit zásoby pal- °T 
lišíme se příště STOP!!! 



V Í T E , C O J E T P A R M??? 

ABM je zkratka Akademické rady mediká.Podle stanov Spolku medild 
li by být za každý ročníV v ARMu 3 zástupci - celkem tedy 27 členů. 
¿t e čnosť' je však jiná.AM Čítá 9 Členů z nichž se jich zúčastňuje 
avidelných zasedání jednou týdně 4-5. 

K čemu slouží AKÍ?5 lidí nemůže zastup ;vat zhruba 100 člení SM 
•j0 studentů LF a kuloárně řešit všechny problémy.Stává se p ¡ten, 

# 

# • • I • • I ^ 

se AEA sejde a na své schůzi není schopen vyřešit vůbec nic.pr^tv 
jednotlivž členové AMu,kteří mají na starosti jednotlivé úkoly 
prostě nedostaví .Tato situace se zdá neudržitelnou.Zdá ^ám.že • •• i 

¿aaia členská základna v SM je slabá,což je jistě také vinou opaírj 
:-jpagace,nebo$ studenti js^u nedostatečné informováni o úkolech a 
'hodách vyplývajících z členství ve Spolku.To by si méli především 
3 d jínit členové ARMu/ Bouzek,Jánský,?icary a další - mající dané 
.ly, z nichž je jen malé dalo byse říci mizivé procento splněn o/-
se v příštím roce neprojevovala taková pasivita studentů IP. 

jdevším by se měli starat o rozšíření členstva SM,zajistit dosta-
nou informovanost,aby studenti nejen věděli co se hraje v kinech. 
aby věděli i o práci AEMu,ale aby také nebyli překvapeni feons^a-

'áním,že něco takového na naší fakultě existuje. 

rsdna výtka - posluchačky 5 ročníku IH % MS - známé firmy • hemz 
tímto upožornit,že minulé číslo SKÁLF3L EXPRESU se tisklo r i n til f 
týden v místnosti č. 3 na Heyrovského koleji a ne mezi koľ emi 
ľ'Táchova 14 a 16 - neb na pokojích Plzenských kole'jí. 

Dotaz naredakci : Říká se,že ciž;ložník je muž na nepravé t's-" . 
i e m;žné,že by cizoložnice byly ložnice dovážené z ciziny? 

» a a " t*ř • ^ í ľ . jLjMři" 

odpovídáme :"Zřejmě ano,vzhledem k ceně ložnic"!!! .,, 
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Každý jistě zná jméno Jan Masarykem*Po mnoho let -i- , se touQ jme:ic. 
slovovalo s obdivem,který zde byl na správném místě. 
j , í I é p. - * 
wyíií se Vám do rukou dostane - pokud budete chtít - stručný pře g 

..ej myšlenek a názoru Jana na státy a mentalitu ie^ich C) ZJ . L (i 
jolitikyjdiplomaty i jiné zajímavé věci. 

Toto zajímavé ctění - jistě patří do knihovny neb archi^n ::ii 
studenta,zajímajícího se 3 politiku a současný stav v naší repiťolic 
vše co tomuto předcházelo a "zdánlivě s tímtj nesouvisí 
Mnoho z Vás jistě četlo knihu Karla Čapka / M Hovory o T1 a L r w' * 

rykem",která se Vám jistě líbila,Výše zmíněná kniha je psán^ . ví. •> 
.Aým stylem - jen je poněkud kratší. 

Tedy předprizdninové heslo zní:d:) každé knihovny 
"Hovory s Janem Masarykem" 

Á nejenom do knihovny;ale hlavně přečíst at již na pobřeží 
Siviery,Floridy nebo Středozemního mořeci na pobřeží Baltu. 
Jadranu nebo Černého moře, nebo na Slapech.v Tatrách nebo ve 
T 7arech. 

zátka všude Vám tato kniha zpříjemní pobyt. 

ovory s Janem Masarykem - Viktor Fischl - 65 stran - 15 Kcs 
I . 

ode odstřihni a dej na vrátnici 

bjednávám publikace Hovory s Janem Masarykem 
yvi • U'ÜllJ Podpis 

Přihlášky jen závazné - na koho se nedostane - snad příště. 
%, 
_J o. 

_.f——I • 

)"b jed navař: - počet výtisků. 



VMM M M l I MNI li M l M V á l 

Plzeňský studentský podnik Vám- nabízí pevní konkrétní 
acovní příležitosti v těchto podnicích: 

) V 0 g R .0 T: 
••• nástup okamžitě, pracovní doba dle dohody od 14#30 hod, mož 
nost práce přesecelé prázdniny! 

- olatové podmínky: 8 - 13,• Kčs / hod /placenov úkolu/ 

-t-i-L N I C E : 
lás tup 1. července na pracovištích v K. Varech a Chebu, mož 
no s-1 práce přes celé prázdniny 
platové podmínky v úkolové mzdě cca od 1 400,- 1 600Kčs výs-

H r T T " JnJf^- • - ^ ^ ^ ^ i O ^ i l ÍĚl ' * ~ ~ V j í l" r _rJ 1 : ľ "I T f g ' f ^ t f ^ L ^ / V j ^ ' ' S i » ^ -ľ*"-*-' % '¿^fiF; 

k těmto základním platům náleží příplatky - odluené, stravn. 
•íízdné! -

r r í t 
v 

r Í7 
- Ci £-> dou sobotu a nedeli na zednické práce z Z00 Plzeň 
zlatové podmínky 7 - 1 0 Kčs/ hid. 

J i 
• • • • 

í T K í L E S Y : ' 
'•N tento podnik možno nastoupit práce od 1. července s mož 
stí po celé prázdniny 

latové podmínky dle norem St. lesů v ó časové mzdě 9 - 10, 

d/me 1 elektrikáře s 5 - 6 hodinami týdně, které by věnrva] 
ci pro interhotel C O N T I N E N T A L . Nástup okamžitě 

erbové podmínky 7,~ Kčs / hod. 

keře podrob ' iti, případné přihlášky vám rychle vyřídí se 
etariát na VS koleji v Heyrovského 5, č.t. 25841-

' e j a á t e-1i zajištěnou b ri gá du - obraíte se na Plzeňský student-
' / podnik. Nebudete litovat!! 

i 



ľa k ja vám jiitÄ »nám*,na stará koleji v M áehnvS ulici 16 pr obilia j 
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úpravy místností v suterénu na nový vysokoškolský klub- Yedoucím ú 
•br a vy klubu je kolega Ondrej Burka c ki j* Podal nám několik infomac 

c Klub se začal stavět před"dávnými časy".Rozpočet představuje 
330 OOO.-Kčs s 30% tolerancí,ovšem vzhledni ke stoupajícím cenám se 
předpokládá,že náklady budou okolo 400 000.-Kčs.Na klub přispívá 
především MVC, 50 000.-Kčs věnovala VŠSE, S&XMXX 23 000.-Kč j při 

_ v. ředitelství kolejí a mens. 
T: T i současné dobe jsou položeny podlahy,je instalováno 400m kabeli 
Je 

r> j 

připraveno k provozu V/C 
ak bude klub vypadat? 

Bude mít tři větší místnosti a jednu malou,ve všech bude sterer 
mí rozvod,takže programy z jedné místnosti se mohou přeráJ^t do 

c s tátních.Každá místnost bude mít svůj specifický ráz.Jeina rnístnc 
_ -.de rázu alkoholického, druhá rázu "áma jehlová čího" , třetí t rlo! 
_ J_ L- k hudebním seancím,další jako klubovna.Na chodbě,spojující 
ístnosti bude výčep a bar.Jednotlivé místnosti budou vybave ly né~ 
/ckem dle výběru architekta Březiny.Grafickou výzdobu proved- T* O . ~ c d U j . 

- . v / r.iří Kovařík. 
T T O Klub by mel být otevřen začátkem nového školního roku,zálesí 

:dávce materiálu. % 
Provozovatelem bude P.S.P. Podle dosavadního návrhu by klu j raél 

;t výběrový,především pro členy fakultních spolků. 
Byli jsme požádáni ,abychom vysvětlili pomoc pana Kudrleho . - .¿dan . 

jojĽi a studentů,kteří svou prací pomáhají na výstavbě klubu ob 
jen jejich zásluhou,když klub bude otevřen včas. 

Chtěli bychom studentskou obec upozornit,že večírky s tana 
-e budou i nedále pořádat v klubu v Kollárove ulici, jakož i 
rslavné večírky,prtože v novém klubu bude pouze reprodukovaná huáK* 
měl by sloužit především ostatní zájmové činnosti studenti 
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